
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE BOZKOV
konaného dne 27. února 2019 od 19 hod v zasedací místnosti Obecního úřadu v Bozkově

Přítomni: Jana Baanová,Blanka Babcová,  Karel Čermák, Stanislav Doubek, Josef Dolenský, Zuzana 
Hušková, Josef Kurfiřt, Milan Kurfiřt,  Miroslava Repšová, Milada Picková, Karel Valha, Zdeněk 
Vodseďálek

Omluveni: Filip Balatka, Eva Kurfiřtová, Vratislav Ouhrabka

 Zasedání  Zastupitelstva  obce  Bozkov  (dále  jen  „zastupitelstvo“)  bylo  zahájeno v 19.10  hodin
starostou obce Stanislavem Doubkem (dále jako „předsedající“).

 Předsedající konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno. Informace podle § 93 odst. 1 zákona o
obcích byla na úřední desce obecního úřadu i elektronické úřední desce zveřejněna v souladu se
zákonem a to od 20. 2. 2019.

 Předsedající  dále  konstatoval,  že  dle  listiny  přítomných  (příloha  č.  1)  je  přítomno  12  členů
zastupitelstva,  tj.  nadpoloviční  většina  všech  členů  zastupitelstva,  takže  zastupitelstvo  je
usnášeníschopné.  Dále  konstatoval,  že  k zápisu  z minulého  zasedání  nebyly  vzneseny  žádné
připomínky.

 Předsedající  navrhl  určit  ověřovateli  zápisu  Karla  Valhu  a  Zdeňka  Vodseďálka,
Zapisovatelem byl určen S. Doubek. Předsedající vyzval přítomné zastupitele a občany
k uplatnění  připomínek  a  podání  protinávrhů.  K návrhu  nebyly  vzneseny  žádné
protinávrhy.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bozkov volí ověřovateli zápisu Karla Valhu a Zdeňka Vodseďálka. Zapisovatelem 
určuje Stanislava Doubka.

Výsledek hlasování: Pro 12, Proti 0, Zdrželi se 0.
Usnesení č. 01-01/2019 bylo schváleno.

PROGRAM JEDNÁNÍ:

1) Projekty a dotace 2019
3) Různé

K návrhu programu jednání nebyly vzneseny žádné připomínky
Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Bozkov schvaluje předložený program zasedání

Výsledek hlasování: Pro 12, Proti 0, Zdrželi se 0.
Usnesení č. 02-01/2019 bylo schváleno.

Ad1) Projekty 2019
a)  Žádost  o  dotaci  na  projekt  "Dětské  hřiště  Bozkov"  bude  podána  na  MMR  v  rozsahu  projektové
dokumentace  zpracované  Ing  Antonínem  Pucmanem.  Předpokládané  celkové   náklady  činí  850  000,-
včetně DPH. Žádost o dotaci je podávána na 70% nákladů, tj. 595 000,- Kč včetně DPH. Celková cena plnění
bude známá po vyhodnocení poptávkového řízení.

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Bozkov schvaluje podání žádosti o dotaci na Ministerstvo pro místní
rozvoj ČR z podprogramu 117d8210H Podpora budování a obnova míst aktivního a pasivního odpočinku na
realizaci projektu: "Dětské hřiště Bozkov".  Zastupitelstvo se zavazuje vyčlenit v rozpočtu obce potřebnou
částku na uhrazení vlastního podílu.

Výsledek hlasování: Pro 12, Proti 0, Zdrželi se 0.
Usnesení č. 03-01/2019 bylo schváleno.

b) K. Čermák přednesl informaci o možnostech získání prostředků na vybavení jednotky požární ochrany
obce v případě, že bude předurčena k plnění úkolů civilní ochrany obyvatel. Ze strany obce bude zařazení
jednotky vyžadovat spoluúčast ve výši cca 100.000 Kč v průběhu 3 let.

Návrh  usnesení:  Zastupitelstvo  obce  Bozkov schvaluje  zařazení  Jednotky  SDH  Bozkov  jako  „jednotky
předurčené k plnění úkolů civilní ochrany a ochrany obyvatel“.

Výsledek hlasování: Pro 10, Proti 0, Zdrželi se 2.
Usnesení č. 04-01/2019 bylo schváleno.
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Ad3) Různé
a) P.  Zonyga vznesl dotaz na charakter vybavení JSDH  (dotaz zodpověděl K. Čermák)
b) p. Zonyga  se dotázal na funkčnost hydrantu na jeho pozemku (K. Čermák potvrdil, že hydrant je  
funkční)
c) p. Lampa požádal o informaci v jakém stádiu je příprava infrastruktury na stavebních pozemcích za 
parkovištěm (dotaz zodpověděl starosta – příprava je ve fázi stavebního řízení)
d) p. Lampa se dotázal na rekonstrukci silnice Podbozkov- Cimbál (starosta podal základní informaci 
situaci, pro podrobné informace je třeba se obracet na krajský úřad)
e) p. Dlabola se dotázal na údržbu a úpravu cesty k vodojemu a Dálnice (starosta konstatoval, že 
údržba je prováděna dle možností průběžně, studie na rekonstrukci byla zpracována, ale vzhledem k 
nákladům je v současné době neproveditelná.

Vzhledem k tomu, že program zasedání byl vyčerpán a nikdo další se do diskuse nepřihlásil, bylo 
zasedání ve 20,10 hodin ukončeno.

Stanislav Doubek
starosta

Ověřovatelé zápisu:

Karel Valha

Zdeněk Vodseďálek
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